



For immediate release:

5th May 2017

NagaWorld Celebrates 22 Years With Us!

Series of attractive promotions starting in May

Phnom Penh, Cambodia, 5th May 2017 – NagaWorld has announced a series of tantalising food, drink, room and spa promotions starting in May to celebrate its 22nd anniversary as the leading hotel and entertainment destination in the Mekong region!

With such an amazing array of promotions in May, NagaWorld welcomes all guests, new and old, who have been supportive throughout this journey, to join in the celebrations.

Get Your Rewards Now!

The popular redemption program returns, starting this May. Indulge across selected food and beverage outlets to earn points and receive attractive gifts and treats. For every *US\$22 nett* spent, guests and visitors will earn points which can be accumulated and redeemed for amazing gifts such as; free room stays, spa packages, a choice of a coffee & cake at **Café@NagaCity Walk**, cocktails at **NagaRock**, NagaWorld keychains, caps, polo shirts, meal vouchers, and many more.

Sumptuous Buffets at US\$22 nett

The Pangea restaurant will be serving all dinner buffets at only \$22 *nett* with a free flow of beers and soft drinks from May to July. The newly launched poolside BBQ Buffet at **Amret Pool Bar**, available every Saturday, will also only be \$22 *nett* with a free flow of soft drinks!

Drink Offers Are Plentiful

Treat yourself to NagWorld's unbeatable Champagne promotion, only \$95 for a bottle of **Moët & Chandon** (priced at \$95 to mark the opening of NagaWorld in 1995!). Available property-wide throughout May.

Amret Pool Bar will have \$2.20 shots available, Monday to Thursdays between 6.22pm and 10.22pm. A choice of *Gordons Gin, Tequila Sauza Silver, Rum Bacardi Light, Vodka Smirnoff Red, Whisky Jim Beam, Whisky J&B Whisky!*

Celebrate and Stay

If you're looking for a pampering staycation, relax with a 3-night stay in the Deluxe Room for US\$232 (single/double occupancy) which includes: daily buffet breakfast at **The Pangea** restaurant and complimentary scheduled airport shuttle services.

Booking period through May 2017 with the stay period running from 1st May 2017 to 15th September 2017 (T&Cs apply).

The Spa Celebration Package

A luxurious and award winning Spa experience is now available at a special rate of only \$222 for 2 persons. The 2½hrs Celebration Package is not to be missed this May at the **The Spa!**



Exceptional Entertainment

A 22nd special anniversary celebration show will run every Friday, Saturday, and Sunday on the Lobby stage for 22 minutes from 7:22pm, with performances by NagaWorld's Ambassadors, Dance Stars, Stilt Violinist, Music & Faith, and Dance Squad for an exciting rendezvous.

NagaWorld will surprise you with more tempting offers and spectacular entertainment in June. Check out our website www.nagaworld.com or our Facebook pages for more updates and information.

XXXX

About NAGAWORLD®

Meet, feast, relax, party, and play at NagaWorld®, best non-stop entertainment capital.

Amidst the picturesque terrain of the Mekong and Tonlé Sap River lies the vibrant landmark of Phnom Penh. NagaWorld® is strategically sited in the capital city of Cambodia, a city rich in Khmer history. According to legend, NagaWorld® derived its name from the mythical fable of a 7-headed snake or "Naga." The majestic snake was believed to be residing in the rivers and guarding the entrance to Phnom Penh. The tale revealed its only sighting during the appearance of a rainbow and was thus considered highly auspicious. Reminiscent of a pot of gold at the end of a rainbow, NagaWorld® was likened to a promising symbol of new beginnings and prosperity.

NagaWorld® has attracted a broad range of guests from the free-spirited holiday maker seeking a comfortable refuge, to the intrepid world traveler, to the entertainment connoisseur. NagaWorld®, Phnom Penh is the first and best-in-class integrated Hotel, entertainment complex in fast-emerging Cambodia, owned by a holding company – NagaCorp, listed on the Hong Kong Stock Exchange. Consisting of some 1 million square feet with over 711 Suites and Deluxe Rooms, an all-suite luxurious spa, shopping gallery, 18 Food & Beverage outlets, extensive entertainment services and premium meeting spaces with state-of-the-art facilities, and one of the country's largest hotel convention spaces that accommodates more than 1,000 delegates.

For media enquiries or photos, please contact:

Ms. Phouk Solinda
Brand Executive
Tel: (+855) 015 618 886
Email: phouksolinda@nagaworld.com

Ms. Melanie Loong
Senior Marketing Communications Manager
Tel: (+855) 10737 684
Email: melanieloong@nagaworld.com



即时通讯稿:

2017年5月5日

金界邀您同庆二十二周年庆典 五月系列诱人推广，惊喜连连！

金边，柬埔寨，2017年5月5日 - 踏入5月，金界22周年庆，惊喜连连！金界宣布一系列极具吸引力的促销酬宾活动，饕餮美食、舒适客房与传统水疗，以同庆湄公区域最佳娱乐胜地 - 金界22周年盛会。如此吸引的5月系列推广，金界盛情邀约各界客户齐齐来参与！

奖励即刻领

奖励大酬宾项目5月正式回归！宾客在指定餐厅和酒吧每花费22美金，即可赚取积分兑换精美奖品，如：免费客房礼遇，传统水疗套餐，御皇街精选咖啡茶点，金乐餐厅鸡尾酒，金界筹码钥匙扣，帽子，立领恤，餐饮代金券等等，精彩数不胜数，不容错过。

丰盛自助餐仅需净价22美金

即日起至7月，丰盛国际自助晚餐仅需净价22美元，包括汽水和啤酒任饮！每周六，Amret池畔酒吧推出池畔烧烤自助餐与汽水任饮供宾客尽享！

琼浆举杯共饮

即日起至5月底，金界酒店香槟犒赏酬宾，仅需95美金即可购买 **Moët & Chandon** 香槟一瓶（美金95寓意金界于1995年开业）。

Amret 泳池吧美酒荟萃，每杯仅需2.2美金！每逢周一到周四，傍晚6时22分至晚上10时22分Amret泳池吧提供美酒：哥顿金酒、索萨龙舌兰、百加地兰姆、皇冠伏特加、金宾威士忌、珍宝威士忌等等。

舒适客房礼遇

舒适客房的不二之选：连住三晚豪华房仅需美金232（单人/双人房视房态而定），包含每日国际自助早餐和免费选乘机场穿梭巴士服务。

优惠礼遇于5月始接受预定，入住日期自2017年5月1日起至2017年9月15日。（受条款制约）

舒适水疗套餐

2.5小时双人水疗按摩套餐价仅需222美金，犒赏身心，五月不可错过的品质水疗体验，尽在金界The Spa水疗中心！

非同凡响的娱乐盛宴

每周五，周六，周日晚上7时22分，金界大堂舞台上演精彩表演，与您同庆金界22周年。时长22分钟的精彩演出由金界大使，舞蹈演绎新星，高跷小提琴师，音乐与律动，精舞门舞蹈团为您呈现。

踏入6月，金界将为您呈现更多诱人惊喜和不容错过的娱乐盛宴。点击我们的官网 www.nagaworld.com 和脸书获取更多详细资讯。



XXXX

金界娱乐城 (NagaWorld) — 柬埔寨最佳综合商务，休闲与娱乐中心

金边金界娱乐城设有 711 间五星级酒店客房和套房，集 16 个餐饮场所、豪华套房水疗中心、各款娱乐及会议和宴会设施，乃公认中南半岛最佳汇聚商务，休闲与娱乐之都。

总建筑面积约百万平方尺的金界娱乐城，位于市中心，邻近多个旅游景点，与湄公河与洞里萨河交织成迷人景色。客房充满柬埔寨异国色彩，为商旅宾客提供舒适环境，良好设施与便利的住宿条件。为满足宾客味蕾要求，金界旗下餐厅奉上国际主题的精粹料理。

想好好犒赏自己？宾客可前往位于一楼，屡获国际大奖的金界水疗中心，乃闹市中的世外桃源，配合护疗法给您一个难忘的护理经验，其 22 间专属私人套房，配套齐全，配有蒸汽，桑拿房，淋浴，按摩浴缸。

此外，宾客将陶醉于豪华品牌精品店和纪念品商店的购物喜悦；他们也可在金界全新娱乐区进行娱乐，在金边第一顶露天泳池和酒吧获得奢华娱乐享受。而享有柬埔寨最大的酒店宴会厅与先进会展设施，让金界娱乐城成为当地首屈一指的会议和宴会热点。大宴会厅足以容纳超过一千人，兼多个会议厅供选择，并包含餐饮和活动企划等服务。

迄今，金界娱乐城凭着优质服务囊括多个奖项，广受越南、中国、马来西亚、新加坡，及世界各地的商旅宾客的好评。

任何疑问与查询，敬请联络：

Ms. Phouk Solinda

品牌主任

电话: (+855) 015 618 886

电邮: phouksolinda@nagaworld.com

Ms. Melanie Loong

市场传讯高级经理

电话: (+855) 10737 684

电邮: melanieloong@nagaworld.com



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់
ថ្ងៃទី ០៥ ឧសភា ២០១៧

ណាហ្គាវើល ផ្តល់ជូនសន្លឹកសន្លាប់ក្នុងខួបលើកទី ២២ របស់ខ្លួន! មានកម្មវិធីប្រមូលសិទ្ធិអស្ចារ្យជាច្រើនក្នុងខែឧសភា

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ២២ ឧសភា ២០១៧ ៖ ណាហ្គាវើល បានប្រកាសអំពីកម្មវិធីប្រមូលសិទ្ធិម្ហូបអាហារ ភេសជ្ជៈ ការស្នាក់នៅ និងស្បៀងអស្ចារ្យជាច្រើនក្នុងខែឧសភានេះដើម្បីអបអរខួបលើកទី ២២ របស់ខ្លួនជាសណ្ឋាគារ និងគោលដៅកម្សាន្តឈានមុខគេក្នុងតំបន់ទន្លេមេគង្គ!

ជាមួយកម្មវិធីប្រមូលសិទ្ធិអស្ចារ្យក្នុងខែឧសភានេះ ណាហ្គាវើលសូមស្វាគមន៍ភ្ញៀវ និងអតិថិជនថ្មីចាស់ទាំងអស់ដែលគាំទ្រខ្លួនកន្លងមកក្នុងរយៈពេល ២២ ឆ្នាំនេះ និងបន្តទៅអនាគត។

ប្តូរយករង្វាន់របស់អ្នកឥឡូវនេះ!

ក្នុងខែឧសភានេះ រាល់ការពិសានៅភោជនីយដ្ឋានណាមួយក្នុងណាហ្គាវើល ភ្ញៀវ និងអតិថិជននឹងទទួលបានពិន្ទុដើម្បីប្តូរយករង្វាន់ជាច្រើនមកវិញ។ រាល់ការចំណាយ ២២ ដុល្លារ នឹងទទួលបានពិន្ទុដែលអាចប្តូរយករង្វាន់អស្ចារ្យ មានដូចជា ការស្នាក់នៅឥតគិតថ្លៃ កញ្ចប់សេវាកម្មស្បៀង ការហ្វឹក និងនំនៅហាងកាហ្វេណាហ្គាស៊ីធីរីក ស្រាត្រឡុកនៅភោជនីយដ្ឋានណាហ្គារីក បន្តោងសោណាហ្គាគាវើល ម្ហូបណាហ្គាវើល អាវណាហ្គាវើល បណ្ណបញ្ចុះតម្លៃការពិសាអាហារ និងរង្វាន់សន្លឹកសន្លាប់ជាច្រើនទៀត។

រីករាយពិសាប៊ុហ្វេតាមចិត្ត តម្លៃ ២២ ដុល្លារ ៖

ភោជនីយដ្ឋានភែនដា (Pangea) នឹងមានបម្រើប៊ុហ្វេពេលល្ងាចក្នុងតម្លៃ ២២ ដុល្លារប៉ុណ្ណោះរួមបញ្ចូលស្រាបៀរ និងភេសជ្ជៈឥតគិតថ្លៃពីខែឧសភាដល់កក្កដា។ ប៊ុហ្វេសាច់អាំងនៅបារនីយដ្ឋាននិងអាងហែលទឹកអម្រិតរៀងរាល់ថ្ងៃសៅរ៍ នឹងមានបម្រើភ្ញៀវ និងអតិថិជនក្នុងតម្លៃ ២២ ដុល្លារជាមួយការពិសាភេសជ្ជៈឥតគិតថ្លៃ!

ភេសជ្ជៈបញ្ចុះតម្លៃពិសេសមិនធ្លាប់មាន ៖

រីករាយជាមួយការបញ្ចុះតម្លៃស្រាសាំប៉ាញមិនធ្លាប់មាននៅណាហ្គាវើល តម្លៃ ៩៥ ដុល្លារប៉ុណ្ណោះក្នុង ១ ដបសម្រាប់ស្រាសាំប៉ាញ Moët & Chandon (តម្លៃ ៩៥ ដុល្លារគឺបញ្ជាក់ពីការចាប់បើកដំណើរការរបស់ណាហ្គាវើលក្នុងឆ្នាំ ១៩៩៥!)។ កម្មវិធីប្រមូលសិទ្ធិនេះ គឺអនុវត្តនៅគ្រប់ភោជនីយដ្ឋានពេញមួយខែឧសភានេះ។



បានឃើញ និងអាងហែលទឹកអម្រឹត នឹងមានបម្រើស្រាក្នុងកែវតូចតម្លៃ ២,២០ ដុល្លារពីថ្ងៃចំនួនដល់ ព្រហស្បតិ៍ពីម៉ោង ៦:២២ ល្ងាចដល់ ១០:២២ យប់ដែលមានដូចជា Gordons Gin, Tequila Sauza Silver, Rum Bacardi Light, Vodka Smirnoff Red, Whisky Jim Beam, Whisky J&B Whisky!

បញ្ចុះតម្លៃពិសេសសម្រាប់ការស្នាក់នៅ ៖

ប្រសិនបើអ្នកកំពុងស្វែងរកការសម្រាកលម្អៃ អ្នកអាចជ្រើសរើសការស្នាក់នៅ ៣ យប់ក្នុងបន្ទប់ Deluxe Room តម្លៃ ២៣២ ដុល្លាររួមបញ្ចូលប៊ុហ្វេពេលព្រឹករៀងរាល់ថ្ងៃនៅភោជនីយដ្ឋានភែនជា (Pangea) និងការដឹកជញ្ជូនទៅកាន់ព្រលានយន្តហោះឥតគិតថ្លៃ (លក្ខខណ្ឌផ្សេងត្រូវបានអនុវត្ត)។

កញ្ចប់សេវាកម្មស្បៀង និងម៉ាស្សាបញ្ចុះតម្លៃពិសេស ៖

សេវាកម្មស្បៀង និងម៉ាស្សាបញ្ចុះតម្លៃពិសេស តម្លៃ ២២២ ដុល្លារប៉ុណ្ណោះសម្រាប់ ២ នាក់។ សូមកុំខកខានកញ្ចប់សេវាកម្មស្បៀងសុភាពនេះឲ្យសោះក្នុងខែឧសភានេះនៅមណ្ឌលស្បៀងចុះពានរង្វាន់របស់យើង!

កម្មវិធីកម្សាន្តដឹកក្រើក ៖

ក្នុងឱកាសខួបលើកទី ២២ របស់ណាហ្គាវើល នឹងមានការសម្តែងពិសេសរៀងរាល់ថ្ងៃសុក្រ សៅរ៍ និងអាទិត្យនៅឆាកជាន់ផ្ទាល់ដីរយៈពេល ២២ នាទីពីម៉ោង ៧:២២ យប់ដែលមានការសម្តែងដ៏ជាក់ចិត្តដោយ ambassadors របស់ណាហ្គាវើល អ្នករាំអាជីព តន្ត្រីការិនីព្យាណូ ការប្រគំតន្ត្រី និងការរាំ និងសម្តែងរបាំដឹកក្រើកសម្រាប់ភ្ញៀវ និងអតិថិជនបានទស្សនាកម្សាន្ត។

ណាហ្គាវើល នឹងផ្តល់ជូនរង្វាន់ និងកម្មវិធីកម្សាន្តកាន់តែច្រើនបន្ថែមទៀតក្នុងខែមិថុនា។ សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ www.nagaworld.com ឬទំព័រហ្វេសប៊ុករបស់យើងសម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម និងព័ត៌មានថ្មីៗចុងក្រោយ។

អំពីណាហ្គាវើល®

ប្រជុំ ស្រស់ស្រាយអាហារ លម្អៃ ដប់លៀង និងលេងកម្សាន្តនៅណាហ្គាវើល មណ្ឌលកម្សាន្តគ្មានដែនកំណត់ឈានមុខគេ!

ស្ថិតនៅតាមដងទន្លេមេគង្គ និងទន្លេសាបដែលមានទេសភាពស្រស់ត្រកាលគួរឲ្យចាប់អារម្មណ៍ ណាហ្គាវើលបានក្លាយជាទីតាំងអគ្គសញ្ញាណនៃរាជធានីភ្នំពេញ។ ណាហ្គាវើល មានទីតាំងស្ថិតក្នុងទីតាំងយុទ្ធសាស្ត្រនៅក្នុងរាជធានីភ្នំពេញដែលជាទីក្រុងមានប្រវត្តិសាស្ត្រដ៏សម្បូរបែប។ យោងតាមរឿងព្រេងនិទាន ឈ្មោះ “ណាហ្គាវើល” នេះជាឈ្មោះដែលយកតាមរឿងព្រេងបុរាណអំពីនាគ



ស្តេចនាគមួយដែលមានក្បាលចំនួន ៧។ ស្តេចនាគនេះ ត្រូវបានគេជឿថារស់នៅក្នុងទន្លេនេះដើម្បី
 ការពារច្រកចូលមកកាន់រាជធានីភ្នំពេញ។ យោងតាមរឿងតំណាល គេអាចមើលឃើញស្តេចនាគ
 នេះបង្ហាញខ្លួនខណៈពេលដែលមានឥន្ទធន្តប៉ុណ្ណោះ។ ដូចនេះបានជាទិដ្ឋភាពនេះ ត្រូវបានគេចាត់
 ទុកថាជាទិដ្ឋភាពដ៏មានប្លឺងអស្ចារ្យមួយ។ ប្រដូចទៅនឹងចូមសនៅចុងនៃឥន្ទធន្ត ណាហ្គាវើលត្រូវ
 បានប្រៀបប្រដូចទៅនឹងនិមិត្តសញ្ញានៃការចាប់ផ្តើមថ្មី និងភាពសម្បូររុងរឿងត្រជាក់ត្រជំ។

ណាហ្គាវើល បានទាក់ទាញទេសចរជាច្រើន រួមមានទាំងទេសចរស្វែងរកការសម្រាកលម្អៃ
 ទេសចរផ្សេងៗ និងទេសចរស្វែងរកការកម្សាន្តសប្បាយជាដើម។ ណាហ្គាវើលភ្នំពេញ ជា
 សណ្ឋាគារ និងមណ្ឌលកម្សាន្តចម្រុះដំបូងគេ និងល្អបំផុតនៅព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជាដែលកំពុង
 អភិវឌ្ឍយ៉ាងលឿន និងមានក្រុមហ៊ុនណាហ្គាខបដែលជាក្រុមហ៊ុនមេដែលបានចុះបញ្ជីក្នុងទីផ្សារ
 ភាគហ៊ុនហុងកុង។ ណាហ្គាវើល មានទំហំផ្ទៃដីសរុបជាង ១ លានហ្វីតការ៉េដែលមានបន្ទប់ប្រភេទ
 ស្វីត និងដីលុច្បជាង ៧១១ បន្ទប់ មណ្ឌលស្បៀងធំទូលាយប្រកបដោយសុភាព ហាងលក់
 ទំនិញ ភោជនីយដ្ឋាន និងបារនីយដ្ឋានចំនួន ១៨ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប ព្រមទាំងមានសាលប្រជុំ
 បំពាក់ទៅដោយបរិក្ខារទំនើបៗ និងជាសណ្ឋាគារដែលមានសាលសន្និសីទធំជាងគេក្នុងចំណោម
 សណ្ឋាគារធំៗក្នុងព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ដែលអាចទទួលប្រតិភូច្រើនជាង ១.០០០ នាក់។

សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបថត សូមទាក់ទង ៖

កញ្ញាភោគ សូលីនដា
 មុខតំណែង ៖ Brand Executive
 ទូរស័ព្ទ ៖ +៨៥៥ ១៥ ៦១ ៨៨ ៨៦
 អ៊ីម៉ែល ៖ phouksolinda@nagaworld.com